

CAFÉ UN  
DEUX  
TROIS

:::::CHRISTMAS WEEKDAY LUNCH SEMI BUFFET:::::

聖誕平日午間「饗·吃·吧」

Indulge in a Delectable Salad Bar | 無限暢享餐點

Fresh Mixed Salad | Assorted Cold Cuts and Cheese | Chef's Daily Soup  
鮮蔬沙拉 | 精選冷肉及起司拼盤 | 每日例湯

Homemade Desserts | Fresh Juices, Coffee and Tea  
甜點百匯 | 鮮榨果汁、現煮咖啡及茗茶

Choose your main course | 主餐四選一

**Roasted Turkey Roll with Raspberry Redwine Jus**  
爐烤火雞捲佐覆盆莓紅酒醬汁

TWD 1,580



**Pan Seared French Sole with Bouillabaisse Sauce**  
嫩煎法國龍脣魚佐馬賽醬

Or

**Roasted Australian Lamb Chop with Mint Jus**  
澳洲小羔羊排佐薄荷醬汁

TWD 1,880



**U.S. Prime Beef Wellington with Madeira Jus**

美國 Prime 威靈頓菲力牛排佐馬德拉醬汁

(Beef Origin: United States | 牛肉原產地: 美國)

TWD 2,280



Shellfish 甲殼類 ·



Nuts 堅果類 ·



Vegetarian 素食 ·



Vegan 全素 ·



Gluten Free 無麩質

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

All seafood is sustainably sourced, and menu selections are subject to change without prior notice.

For special dietary requests please check with our team member and take-away services are not available at Café Un Deux Trois.

A cakeage fee of TWD 800 per cake is applied at the restaurant for any cake not purchased from Mandarin Oriental, Taipei.

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加10%服務費。

本菜單使用之海鮮皆符合生態保育及永續利用，且菜單品項將不定期更換，恕不另行通知。

若您有任何飲食上的特殊需求，敬請事先告知我們的服務人員，恕文華 Café 不提供外帶服務。

賓客自備於台北文華東方酒店以外的商店購買之蛋糕，將另酌收新台幣 800 元服務費用。

CAFÉ UN  
DEUX  
TROIS

:::::CHRISTMAS WEEKDAY LUNCH SEMI BUFFET :::::

聖誕平日午間「饗·吃·吧」

**Indulge in a Delectable Salad Bar | 無限暢享餐點**

Fresh Mixed Salad | Assorted Cold Cuts and Cheese | Chef's Daily Soup  
鮮蔬沙拉 | 精選冷肉及起司拼盤 | 每日例湯

Homemade Desserts | Fresh Juices, Coffee and Tea  
甜點百匯 | 鮮榨果汁、現煮咖啡及茗茶

Choose your main course | 素食主餐二選一

 **Braised Tofu | 鮮蔬豆腐煲**

served with mushrooms and seasonal vegetables  
搭配菌菇、季節時蔬

or

 **Baked Eggplant Lasagna | 焗烤茄子紅醬千層**

served with zucchini, tomato, parmesan cheese, Sicilian sauce  
搭配黃綠櫛瓜、牛番茄、帕瑪森起司、西西里醬汁

**TWD 1,580**



Shellfish 甲殼類 ·



Nuts 堅果類 ·



Vegetarian 素食 ·



Vegan 全素 ·



Gluten Free 無麩質

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

All seafood is sustainably sourced, and menu selections are subject to change without prior notice.

For special dietary requests please check with our team member and take-away services are not available at Café Un Deux Trois.

A cakeage fee of TWD 800 per cake is applied at the restaurant for any cake not purchased from Mandarin Oriental, Taipei.

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加10%服務費。

本菜單使用之海鮮皆符合生態保育及永續利用，且菜單品項將不定期更換，恕不另行通知。

若您有任何飲食上的特殊需求，敬請事先告知我們的服務人員，恕文華Café不提供外帶服務。

賓客自備於台北文華東方酒店以外的商店購買之蛋糕，將另酌收新台幣800元服務費用。